

بيان المعلومات الأساسية

اسم الحساب	حساب برستيج
نوع الحساب	حساب جاري
الحد الأدنى لفتح الحساب	لا يوجد حد أدنى لفتح الحساب
الرسوم السنوية للحساب	لا توجد رسوم سنوية للحساب
مزايا الحساب	• بطاقة الأهلي ماستر كارد الذهبية مجاناً لمدة سنة • خدمات التحويلات المحلية والدولية مجاناً وبدون حدود لمدة سنة عن طريق الفرع • دفتر شيكات مجاني مدى الحياة • صندوق أمانات مجاني لمدة سنة واحدة • أولوية الخدمة عند الاتصال بمركز الاتصال • كشف حساب مجاني غير محدود • خصم 50% على طلبات الاستقطاع الشهري • شروط وأحكام الحساب اضغط هنا

المخاطر والإجراءات المترتبة على الحساب

لا يوجد أي مخاطر وإجراءات مترتبة على الحساب.

إجراءات تعديل الشروط والأحكام

- للبنك الحق في تعديل الشروط والأحكام المنظمة للحساب في أي وقت، وسيقوم البنك بإخطار العملاء عن التعديل في فروعه أو بآية طريقة أخرى يراها مناسبة قبل 30 يوم من بدء التطبيق و يعتبر ذلك إلزاماً لحامل البطاقة / العميل فور قضاء المدة (30 يوم).
- يُرسل البنك إعلانات تسويقية لعملائه بشأن العروض والحملات. ويمكن للعملاء الغير راغبين باستلام هذه الاعلانات، التواصل مع مركز الخدمة على رقم 1899899 لطلب إيقاف استلامها.

DISCLOSURE OF BASIC INFORMATION

Account Name	Prestige Account
Account Type	Current Account
Minimum Opening Balance	No minimum opening balance on the account
Annual Account Fees	No annual fees on the account
Account Benefits	• Free MasterCard Gold credit card for the first year • Free and unlimited local and international transfers through the branch for one year • Free cheque books for life • Free safe deposit box for one year • Priority service at the Call Center • Free and unlimited account statement • 50% discount on standing orders • Account Terms and Conditions Click here

Procedures and Consequences related to the account

No procedures and consequences related to the account.

Procedures for amending the Terms and Conditions

- The Bank has the right to amend the terms and conditions governing on the account at any time. The Bank will notify customers of the amendment at its branches or through any other appropriate means, 30 days prior to implementation. Such amendment shall be considered binding on the cardholder/customer immediately upon the lapse of the 30-day period.
- The Bank sends marketing advertisements regarding offers and campaigns. Customers who no longer wish to receive these advertisements can contact the call center at 1899899 to opt out of the service.